
 

 

 

 

Zápis ze schůze rady rodičů konané dne 20.11.2017 
 

 

Přítomni :    Členové podle prezenční listiny  – ze 14 členů 10 přítomno  

  Host – pan ředitel Ing. Maršík 

 

Program : 1. Uvítání nových členů 

  2. Seznámení se zřízením nového účtu 

  3. Seznámení se stavem účetnictví 

  4. Návrh na čerpání v roce 2017/2018 

  5. Diskuze 

 

Ad 1) Po přivítání  se představili noví zástupci prvních ročníků. 

 

Ad 2) Nový účet byl zřízen u KB za výhodných podmínek – bez poplatků za vedení účtu  

 i pohybů na něm. Platby jsou hrazeny přes internet paní hospodářkou a autorizovány 

panem předsedou. Zpoplatněno je pouze vkládání hotovosti – vybrané členské 

příspěvky. 

    

Ad 3) Hospodářka SRPŠ, paní Školníková, seznámila přítomné se stavem financí na účtu  

 a v pokladně. Předložila přehled příjmů a výdajů za školní rok 2016/2017.  Pan 

předseda Cejpek rozebral a vysvětlil jednotlivé položky hospodaření. 

 

Ad 4) Proběhla diskuze o zásadách čerpání a bylo odsouhlaseno čerpání pro školní rok 

2017/2018 v souladu s praxí z předchozích let. Členské příspěvky ve výši 400,- Kč 

zůstávají pro další školní rok nezměněny. 

 

Ad 5) Pan ředitel  seznámil přítomné s novinkami ve škole  

- probíhá volba do školské rady 

- pokračování v opravách omítek  

- v příštím roce se začne realizovat spojovací chodba do zadní budovy 

- dle informací z KÚ probíhá v kraji optimalizace středních škol - naše 

      škola je dlouhodobě stabilizována, tak nás se snad nebude týkat 

- ples školy se bude konat v Sokolovně v Novém Městě  9.2.2018 

 Dále pan ředitel odpověděl na dotaz ohledně získávání odborné praxe během výuky  

 a následného uplatnění absolventů školy.  

 Na téma „Dotované mléko do škol“ byla zjištěna pozitivní reakce ze strany dětí  

 i rodičů. 

   

   

 

 

V Dobrušce dne 20.11.2017 

 

 

Zapsala :   Školníková Ludvika   Ověřil :   Cejpek Pavel 

       hospodářka SRPŠ          předseda SRPŠ 


